
Opbrengsten consultatieronde CWP 2022-2026.

Op 17 en 18 oktober zijn burgemeester en wethouders in gesprek gegaan met inwoners en 
gemeenteraadsleden over hun plannen voor de komende vier jaar. De gesprekken waren 
geanimeerd. In algemene zin werden de uitgangspunten voor de komende vier jaar herkend 
en onderschreven. Tegelijkertijd zijn er ook accenten gelegd en wensen meegegeven op het 
gebied van wonen, veiligheid, groen, afval, verkeer, duurzaamheid, economie, cultuur, 
onderwijs, sport en zorg. De belangrijkste punten treft u hierbij aan.

Openbare Orde en Veiligheid en Algemeen Bestuur
De aandachtspunten, Jeugd en Jongerenaanpak, Integrale aanpak Zorg en Veiligheid, 
Zichtbare Handhaving en Toezicht en Ondermijning werden door de aanwezigen 
onderschreven. Onderstreept werd het belang van zichtbare toezicht en handhaving door 
o.a. de boa’s. Verder zijn suggesties gedaan om apps te gaan gebruiken in het kader van de 
opsporing. 
Er werden vragen gesteld over de gevolgen van het stoppen van de BAR samenwerking in 
zijn huidige vorm en de effecten daarvan op de toekomst van Albrandswaard. Dit heeft er 
toe geleid dat een extra speerpunt is toegevoegd over het bouwen van een nieuwe 
organisatie met als basis dat Albrandswaard een zelfstandig gemeente blijft.

Ruimtelijke Ordening, Wonen en Economie
Bouwen en wonen was een onderwerp waar veel belangstelling voor was en wat onze 
inwoners direct raakt. Nieuwbouw kwam in ieder gesprek aan de orde en het 
collegewerkprogramma staat daar ook uitgebreid bij stil. Men maakt zich wel zorgen over de
haalbaarheid van onze bouwambities: hebben we wel voldoende locaties en financiële 
middelen? In 2023 verwacht het college samen met raad besluiten te nemen over de 
Omloop en het Antes terrein.

De omvorming naar een duurzame economie is een onderwerp wat op verschillende 
momenten en aan verschillende tafels besproken werd. 

Buitenruimte
Op beide avonden ging voor onze buitenruimte de meeste aandacht uit naar verkeer en 
groen. De verkeersveiligheid in onze dorpskernen moet beter worden. Het gaat dan om 30 
km zones waar dat mogelijk is en de aanleg van meer en betere fietspaden. Hoe we dit gaan 
doen wordt in 2023 uitgewerkt in een Mobiliteitsvisie. 

Ook over het behoud van het groen in onze gemeente en de manier waarop dat moet 
gebeuren is veel gesproken. Bij het maken van de Groenvisie betrekken we dan ook alle 
relevante organisaties. 



De gesprekken op het gebied van duurzaamheid gingen over of de gemeente financieel moet
bijdragen aan het verduurzamen van de woningvoorraad. Raadsleden hebben opnieuw 
aangegeven dit een belangrijk onderwerp te vinden en willen hier nauw bij betrokken 
worden.

Financiën
Bij het onderwerp financiën werd het gesprek gevoerd over nut en noodzaak van (grote) 
investeringen. Vooral de vraag of een voorgenomen investering wel door iedere bewoner 
noodzakelijk gevonden wordt en wat dan de maatschappelijke opbrengst is en hoe we dit 
kunnen meten. Het college begrijpt de vraag en heeft dit in het CWP meegenomen.

Educatie
Zowel raadsleden als inwoners zijn blij met de aandacht voor educatie en 
onderwijshuisvesting. Er is dringend behoefte aan meer lokalen om onderwijs te geven en 
zowel de scholen als de gemeente willen een doorgaande leerlijn ontwikkelen voor alle 
kinderen in het basisonderwijs. De behoefte aan informatie en inzicht over de rol en 
verantwoordelijkheid van de gemeente en de schoolbesturen is groot. De komende periode 
gaan we met alle betrokkenen in gesprek.

Sport
Er is een aantal vragen gesteld over de gezondheid van jongeren. In de koers die is gekozen 
is aandacht voor o.a. rookvrije sportaccommodaties, gezonde voeding stimuleren en 
investeren in bewegen in de buitenruimte. Sport is en blijft een belangrijke manier om de 
gezondheid van jonge kinderen positief te beïnvloeden.

Sociaal Domein
Er zijn vragen gesteld over het realiseren van een lokale voedselbank. Het college staat 
positief tegenover dit soort initiatieven vanuit de samenleving maar neemt hierin niet zelf 
het initiatief.


